
Zápis z 299. zasedání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě  

konaného dne 11. 2. 2020 v Opavě 

 

Přítomni:  Kovář, Sedlář, Vojtal, Bernatík, Durczak, Rabasová, Kaleja, Urbanec, Vomlela, Langer,  

Omluveni:  Siostrzonek, Pavlík, Kupčík, Čala, Majerová, Verner, Turečková, Kubalová, 

Chmielová, Škrabal, Trembač, Pilát 

Neomluveni:  

Hosté: Tuleja 

  

PROGRAM: 

1. Různé 

 

  

 

Předseda AS SU Dr. Bernatík přivítal přítomné hosty a členy senátu a prohlásil senát  

za neusnášeníschopný. Seznámil přítomné s programem jednání.  

1. Různé 

Bernatík: Informoval, že budou vyhlášeny doplňovací volby za FÚ, ale až s novým složením AS SU. 

Také zmínil, že bylo vyhlášeno výběrové řízení na ředitele Fyzikálního ústavu, zaměstnanci byli 

převedení na FÚ od 1. 2. 2020. 

Sedlář: Vznesl dotaz, zda byli převedeni všichni zaměstnanci. 

Urbanec: Konstatoval, že podle informací, snad kromě jednoho všichni stávající zaměstnanci.  

Langer: Vznesl dotaz, nedávno řešil posudek bakalářské práce, jejíž součástí je DVD nebo CD, zda-li 

je stanoveno, že musí být součástí CD a vzhledem k tomu, že spousta notebooků nemá již mechaniku 

na tyto nosiče, zda by nebylo vhodné zřídit nějaké úložiště a nezměnit to v platných předpisech. 

Bernatík: Požádal o vyjádření ostatní kolegy, jak je řešeno na fakultách. Informoval, že na OPF pokyn 

vydává děkan, a bylo praveno, že student vkládá práci do IS a tím pádem již není součástí diplomové 

práce. 

Langer: Konstatoval, že jejich studenti neodevzdávají pouze práci samotnou, ale také práci, která se 

někde ukládá. 

Bernatík: Konstatoval, že by možná bylo vhodné dát podnět proděkanovi pro studium, že na OPF takový 

pokyn vydává pouze děkan. 

Sedlář: Konstatoval, že se jedná o to, že to CD obsahuje to samé, co ta diplomová práce. Ale pokud je 

to nějaká práce, což u oboru fotografie apod. zřejmě je, mělo by to být součástí. Problém by mohl nastat 

při obhajobě práce, kdyby se při obhajobě mělo něco hledat na nějakém úložišti, bylo to by zřejmě 

nepraktické. 

Langer: Konstatoval, že počítače u obhajoby také nemají k dispozici mechaniku, tudíž student si musí 

k obhajobě přinést vlastní zařízení, jelikož musí předvést fungování aplikace, např. apple iphone apod. 



Sedlář: Zmínil, že pokud se některé práce dělají přímo ve firmě, tak firma nemusí dát souhlas se 

zveřejněním. 

Langer: Konstatoval, že pokud student dělá práci v nějaké firmě, ta by měla být srozuměna s tím, že 

data budou zveřejněna. 

Bernatík: Vznesl dotaz na schvalování rozpočtu hned na prvním zasedání nového AS SU. 

Siostrzonek: V této souvislosti se přimluvil ke stanovení např. ekonomické komise, legislativní komise, 

které by takové materiály rozebraly. Ne všichni rozumí všem dokumentům. A taková komise by mohla 

provést ostatní všemi úskalími. 

Bernatík: Zmínil doručení stížnosti a vznesl dotaz, jak se k tomu postavit. Proběhla diskuze. Sdělil, že 

dá záležitost na vědomí zástupcům FPF. Konstatoval, že je to podnět pro etickou komisi, disciplinární 

komisi či malý senát fakulty. Odepíše v tomto duchu, v kopii přepošle zástupcům za FPF. 

 

Příští jednání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě se bude konat 10. března 2020  

ve 13 hodin v Opavě. 

 

 

 

Zapsala: Zuzana Moravcová 

Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

 

 

 


